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Zápisnica zo Semináru k problematike vrcholového športu konanému  

25. 11. 2023 v Banskej Bystrici 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Vyhodnotenie sezóny 2023 a plány príprav reprezentačných výberov na r. 2024 - 

LOB, PO, OC, juniori OB, dospelí OB. 

2. Pomer delenia finančných prostriedkov pre reprezentácie na r. 2024, systém refundá-

cie a zloženie reprezentačných kolektívov v r. 2024 priority akcií z pohľadu SZOŠ. 

3. Rôzne 

 

Otvorenie 

Bod 1: Vyhodnotenie sezóny 2023 a plány príprav reprezentačných výberov na r. 2024 - 

LOB, PO, OC, juniori OB, dospelí OB. 

D. Sláma a P. Mižúr odprezentovali správy o činnosti reprezentačných výberov v orientačnom 

behu za rok 2023 a plány na činnosť v roku 2024. Najväčšiu diskusiu vyvolali spôsoby nomi-

nácie a nominačné kritériá. Došlo k dohode v zosúladení nominačných kondičných testov do-

rastu a juniorov, ktoré budú vykonané spoločne a rovnakým spôsobom. J. Polák požiadal o zvá-

ženie dĺžky trate na kondičné testy dospelých a navrhuje ju skrátiť z 5000 m na 3000 m.   

J. Furucz predniesol vyhodnotenie činnosti reprezentácie v presnej orientácii a plány na 

najbližšie obdobie. Zdôraznil dobré výsledky na majstrovstvách sveta , kde sa naši 

reprezentanti umiestnili tesne za medailovými pozíciami. Zároveň informoval, že sme sa 

spolu s maďarskou federáciou prihlásili na organizovanie majstrovstiev sveta v presnej 

orientácii v roku 2025. 

E. Kukurugya odprezentoval správu o činnosti a plány ďalšej činnosti reprezentácie 

v orientačnej cyklistike za K.M.Papugovú, ktorá sa semináru nemohla zúčastniť. 

 

Bod 2: Pomer delenia finančných prostriedkov pre reprezentácie na r. 2024, systém re-

fundácie a zloženie reprezentačných kolektívov v r. 2024 priority akcií z pohľadu SZOŠ. 

A. Patráš informoval účastníkov semináru o percentuálnom prerozdelení finančných 

prostriedkov pre jednotlivé sekcie na rok 2024 (OB 63 %, OC 8,5 %, LOB 2 %, PO 26,5 %) 

a o spôsobe ich výpočtu. 

 

Bod 3:  Rôzne.         

J. Furucz upozornil na povinnosť reprezentantov pri získavaní licencie IOF vyplniť aj 

dotazník IOF, zameraný na fair-play. Vyplnenie tohto dotazníku sa zatiaľ striktne 

nekontroluje, ale je pre všetkých, ktorí sa zúčastňujú pretekov IOF, povinný. 



2 
 

J. Pollák požiadal reprezentačných trénerov o včasné zverejňovanie nominácií na jednotlivé 

preteky vzhľadom na povinnosti pretekárov súvisiace s ich vycestovaním. 

J. Furucz upozornil na nedostatočné informácie o výsledkoch na jednotlivých pretekoch, kde 

by malo byť viac fotografií a informácií. Toto by mala byť záležitosť jednotlivých 

reprezentačných tímov vyslaných na preteky, ale bolo by vhodné zriadiť na webe SZOŠ 

samostatnú časť, kde by sa mohli zhromažďovať informácie k jednotlivým pretekom. 

A. Bukovacová požiadala o pravidelnejšiu aktualizáciu rankingu v IS SZOŠ. 

A. Patráš informoval o úmysle obnoviť časť reprezentačných dresov nákupom nových (najmä 

tielka a overaly). V následnej diskusii bolo odporučené skúsiť osloviť s ponukou na 

spoluprácu firmu  TRIMTEX. 

 

 
Zapísal:  Emil Kukurugya, v.r.      
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